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REUNIÓ REGIONAL RPG 06-10-2016  

 

- MANCA D’EFECTIUS: El comissari diu que amb el que hi ha fan el que poden. 
Aquest estiu, amb els caporals que han sortit de la darrera convocatòria, han 
pogut disposar d’un major nombre d’efectius, però que es de preveure que el 
proper estiu la manca d’efectius sigui encara major, ja que encara que es convoqui 
una nova promoció de mossos aquests no sortirien al carrer fins el juny del 2018. 

- MALES PRAXIS PLANIFICACIÓ: S’informa al comissari que en el dispositiu 
especial del 11 de setembre es va incomplir la instrucció horària tant pel que fa a 
hora d’inici, a les 05:00 (inici fixat per USC entre 6 i 8:00 en cap de setmana) com 
pel que fa a la convocatòria en cap de setmana d’agents sortint del torn tarda, 
(Punts 2.3.1 i 6.2.4.b de la instrucció 7/2015).  

.-S’informa de la planificació de formació sense hores de romanent i imputant 
aquestes com a hores acumulades, incomplint la limitació de les 1680h de treball 
anual i de cas d’agent en provisional sense vacances en torn estival. 

.-El comissari es compromet al compliment de la instrucció i ha estudiar els casos 
esmentats.  

- MILLORA PARC MÒBIL: Es sol·licitava millorar el parc mòbil de la regió, en 
funció de les necessitats. Grups de 200 dependents de cotxes d’investigació, 
unitats d’investigació d’ABP’s com la de Ripoll sense un 4x4 en condicions 
necessàries per garantir la mobilitat. La resposta és la idèntica que en el cas dels 
efectius, amb el que hi ha fan el que poden. Trobem que és insuficient. 

- CANVI AGENTS PORTBOU: Finalment es durà a terme el canvi d’agents 
destinats des de fa 3 anys a Portbou. Hi 3 voluntaris i 3 obligats amb destinació a 
Figueres. El criteri és el número de promoció a nivell de la regió. Es posa de 
manifest per part d’USPAC que els agents no són residents a Figueres, com deia el 
comissari, sinó que venen de punts tant distants com Santa Coloma de Farners.  

- DEFICIÈNCIES DE SEGURETAT: Per a evitar el risc que comportaria publicar 
informació relativa a destinacions concretes, no esmentarem els 2 destins sobre els 
que vam fer èmfasi, de les greus deficiències detectades per la USPAC. La solució 
d’inici de servei en una destinació amb majors garanties va ser desestimada i se’ns 
va instar a sol·licitar-ho a la DGP. Així ho farem, no defallirem en denunciar-ho. 

- NOVA COMISSARIA A LA JONQUERA: Es preveu l’inici de les obres al 2017. 
Cessió de terreny, considerat idoni per part del comissari. Caldrà veure amb quins 
efectius omplim aquestes dependències. 

- COMISSARIA BANYOLES: El problema d’olors es preveu solucionar-ho 
definitivament amb la remodelació de la comissaria, però no hi ha un calendari 
fixat. Depèn de la nova comissaria de la Policia local. 

- SEGUIMENT PLAGUES: Administració, a través d’empreses externes, fa el 
seguiment de les plagues que s’han anat detectant. 
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- REPOSICIÓ D’HIVERN: No es preveu cap tipus de problema per a subministrar el 
material d’hivern. Sembla que no es repetirà la manca de botes ni equipament. 

- BARRI SANT JOAN DE FIGUERES: El comissari valora que la conflictivitat del 
barri ha disminuït per les accions empreses a nivell d’ARRO, la col·laboració de la 
judicatura, i que es treballa correctament el problema amb ARRO i investigació. 
USPAC li informa que la seva impressió no coincideix amb la que tenen els 
companys/es que hi treballen al lloc. Feu-nos arribar qualsevol incident del Barri. 

- SALA REGIONAL: Enfront la sensació de manca d'efectius, la cap de la sala 
explica que no manquen efectius, sinó que aproximadament el 50% dels mateixos 
no fan un dels torns (reducció) o no en fan cap (baixa). 

.-També nega que hi hagi descoordinació entre conferències gràcies a l'ús del 
“dispatxer”. 

.-Així mateix explica que el servei de valisa únicament es cobreix amb un 
operador, i només de forma esporàdica. 

.-Pel que fa a la reforma, la inspectora explica que s'ha instal·lat un sistema de 
climatització independent i que s’està pendent d'un canvi de mobiliari.  

.-La reforma del menjador de Muga 0 està pendent de pressupostar. 

- MAGATZEM DE SUBSTÀNCIES: S'està pendent de la compra de dos contenidors 
de grans dimensions, per a emmagatzemar marihuana a l'exterior pàrquing 
d'algunes ABP’s, fins que s'aconsegueixi que els dipòsits judicials els assumeixi 
judicatura. 

- TALONARIS DE DENÚNCIES: USPAC demana que tornin a assignar-se 
individualment. Ens diuen que es subministra així perquè el SCT es queixava de la 
manca d'ús. Es mirarà com es fa a altres regions. 

- SEGURETAT CONTROLS TRÀNSIT: Davant les queixes rebudes, sobre les 
intercepcions de vehicles en els controls de radar per part d'un sol motorista, es 
justifiquen dient que van ser a causa d'avaria de l'altre vehicle, fet esporàdic, i que 
es treballarà per a complir amb els ítems de seguretat.  

USPAC vol recordar als efectius de trànsit, que aquest sistema de treure vehicles  
amb un únic agent no és obligatori, per la perillositat que ocasiona aturar un 
vehicle sol, i perquè s’ha de superar amb escreix els límits de la via per a poder-lo 
interceptar. LA SEGURETAT DELS AGENTS PER DAVANT DE TOT. Si algú té 
alguna incidència al respecte ens ho comuniqueu hi farem quelcom al respecte. 

- AGENTS PROVISIONALS: No es sap si hi haurà algun moviment o no dels 
companys en provisional. No es té informació al respecte. 

- APARCAMENT VISTA ALEGRE: USPAC, davant la problemàtica d'aparcament a 
la zona, demanem si hi ha cap possibilitat de rendibilitzar millor el pàrquing de la 
comissaria, obtenim una resposta de negativa. Suggerim que es negociï amb 
l'ajuntament, perquè permeti l’aparcament dels agents que entren al torn de tarda, 
en la zona verda. El comissari es compromet a intentar-ho, però ho veu complex. 

- CASOS RESSOLUCIÓ CONFLICTES A FIGUERES: No es volen fer valoracions. 
 

USPAC HA EXPOSAT MOLTS PUNTS A LA REUNIÓ REGIONAL, I S’HAN TROBAT 
POQUES SOLUCIONS. CONTINUAREM TREBALLANT ! 
 
Catalunya, 07 d’octubre de 2016 


